
FAU-møte 19.10.22 
 

Deltakere: Hilde (leder) 3B, Elin Merethe 1A, Veronica 4A, Morten 6B, Solveig 2.trinn + 
vikar for 5A, Stefan 4B, Roy 3A, Oddbjørn 7B, Hilde E 5B.  

7A, 1B og 6A ikke representert.  
 

1) Leder gikk gjennom referat 
2) TKFU: Vi trenger en representant i tillegg til Svein Tore Baksaas. Helst en nyvalgt 

representant. Hilde Espeset blir med. 
3) Kjøreregler angående oppmøte og ansvar for å skaffe vikar/gi beskjed dersom man 

ikke kan stille på FAU-møter. 
4) Ny møtetid: Fra kl. 19.00 
5) 17. mai: 6. klasse har ikke hatt foreldremøte, men det er nedsatt en 17. mai-komite. 

Leder og kasserer i FAU trenger å vite når første møte i 17. mai-komiteen er, fordi de 
skal delta på dette møtet. 

6) Felles møte for alle klassekontakter og FAU-representanter: Vi synes møtet var 
nyttig, og mener at det gjerne kan være et slik møte hver høst. Kan brukes til å 
avklare forventninger til klassekontaktene og å dele erfaringer. Obs: Pass på at 
innkallingen kommer fram til alle i god tid. Vi ser ellers verdien av at klassekontakter 
og FAU-representanter på hvert trinn samarbeider tett.  

7) Klassekasse: På møtet nevnt i punkt 6, kom det fram et ønske om lik praksis på alle 
trinn når det gjelder måten å gjennomføre innsamling til klassekassen. Solveig har 
prøvd Spleis med hell. Spleis har opprettet egen klassekassefunksjon som er lett å 
bruke. Kanskje lurt å nevne på foreldremøte et forslag på sum – opp til 100 kr. Det 
ble drøftet om det skal gis gave til lærerne fra klassekassen. I mange klasser har det 
blitt gave både til jul og sommer. Vi foreslår at det blir kjøpt inn kun til 
sommeravslutning.  

8) Innspill fra 7. trinn: Lite som innbyr til uteaktivitet for de eldste ungene. Generelt 
trenger også uteområde en oppgradering. FAU har organisasjonsnummer og kan 
søke på midler fra for eksempel Gjensidige-stiftelsen. For hjelp fra Tysvær kommune: 
Mulig å bruke tilskuddsportalen med kontaktperson Johnny Liadal. Rektor finner 
informasjon om estimerte kostnader for ballvegg. Dette har det vært søkt om til hos 
kommunen før, men da fikk FAU avslag. Hilde E legger ut et spørsmål på skolens fb-
side om noen i foreldregruppa vil danne en liten gruppe som tar ansvar for å søke om 
midler til oppgradering av uteområdene. Denne gruppa må gjerne etterspør 
midler/utstyr osv. hos lokale aktører. Interesserte: fbs.fau@gmail.com. Obs: FAU har 
tidligere skaffet midler til uteområdet (mest til de yngste). En del av dette ble fjernet 
fordi det ikke var godkjent. Viktig at man har et bevisst forhold til regelverk for 
uteområde på skoleområde. Forslag: et ekstra pingpong-bord (utebord), 
basketkurver, smash ball, ballvegg, føyser, flere bord og benker. Dersom elevrådet 
har flere innspill på ønsker, tar vi gjerne i mot det.  

9) FLL – Hilde K legger ut spørsmål til foreldregruppa om noen er interessert til drive 
dette arbeidet videre. 

10) Juleavslutning: Vi ønsker å ha et arrangement for hele skolen slik at alle barn har 
tilbud om et arrangement uavhengig av om man går på fritidsaktiviteter eller ikke. Vi 
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bruker tid på novembermøte til å planlegge dette. Kanskje på en onsdag, så kan vi 
spørre korpset. 

11) Neste møte: 15. nov. Kl. 19.00.  
 
 
 
 
Kommentar til referatet fra rektor – gjelder punkt 8:  

- Rektor har vært i kontakt med Kjell Bjørkheim (fagansvarlig byggdrift teknisk etat). 
Det er ikke gjort et kostnadsoverslag i forbindelse med søknaden om ball-vegg. 
Forslaget ble avvist uten at det kom i gang utredning av grunn og evt kostnader ved 
opparbeiding av området.  Bjørkheim minner om at det er strenge krav til 
lekeapparat og dekke i skolegården. Han har lovet at lekeapparatene som har blitt 
fjernet fra skolegården de siste to årene (pga slitasje) blir erstattet. Rektor har bedt 
om at de blir erstattes med apparat ifølge elevrådets ønsker. De har levert følgende 
prioritering: 1) Ping-pong bord 2) Flere føyser 3) Zipline, flere karuseller og vippe .  
 


